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OR-RM.0012.2.22.2021 

 

Protokół Nr 4/21 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 26 kwietnia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmiany: 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie oraz Dyrektora 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie na temat funkcjonowania 

instytucji. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4.  Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie oraz Dyrektora 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie na temat funkcjonowania 

instytucji. 

 

Informację Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie na temat funkcjonowania 

instytucji przedstawiła Pani dyrektor Joanna Jarzewska. 

Informacja stanowi  załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Informacja Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie na temat 

funkcjonowania instytucji przedstawiła Pani dyrektor Grażyna Chyła – Konecka. 

Pani dyrektor poinformowała zebranych, że pod M-GOK podlegają 33 świetlice wiejskie, 

15 placów zabaw, strefy fitness, boiska oraz synagoga. Jeśli chodzi o te obiekty, to kiedy 

Pani Grażyna Chyła – Konecka objęła  stanowisko dyrektora M-GOK, to żadne z nich nie 

posiadał książek obiektów. Ponadto nie były również robione przeglądy obiektów. Dlatego 

też księgi obiektów zostały założone i zrobiono przeglądy. Jeśli chodzi o synagogę okazało 

się, że po remoncie są wady techniczne. W odniesieniu do scen, którymi dysponuje          

M- GOK, to są dwie sceny. Jedna mobilna, która wymagała przeglądu. A scena duża 

plenerowa nie posiada żadnych dokumentów, ksiąg, certyfikatów. Potrzebne jest około 

5 tys. zł, aby zrobić ekspertyzę i ocenić koszt naprawy.  Obecnie wykorzystywana może 

być tylko scena mobilna. Jeśli chodzi o place zabaw, to 4 place zabaw maja pozytywny 

przegląd i są dopuszczone do użytkowania, 3 mają negatywne przeglądy i są wyłączone 

z użytkowania, a 8 jest warunkowo dopuszczonych do użytkowania.  

 

Pani dyrektor przedstawiła także kalendarz imprez na 2021 r.  

 

Kalendarz stanowi  załącznik nr 3 niniejszego protokołu. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Gminy 

Koronowo oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Koronowie Pani Paulina Kontna. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski  przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie zasad i trybu przeprowadzania budżetu 

obywatelskiego Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie  

przeprowadzenia referendum ludowego. 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Magdalena Wanda – Joras. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Magdalena Wanda – Joras. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

dotacji ze środków budżetu gminy na cele ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz 

trybu postępowania o jej udzielenie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych w 

Koronowie i Samociążku. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowych – działek o numerach ewidencyjnych 109/5 i 109/7 

położonych w Samociążku gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa,  Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał:  

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie 

inwestycji związanych z demontażem, transportem i unieszkodliwianiem odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania 

przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródła 

ogrzewania w ramach ograniczenia niskiej emisji.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. Pani skarbnik 

poinformowała członków komisji, że będzie projekt nr 2. Ponadto dokonano korekty w 
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załączniku nr 3  w pozycji 15 – ul. Wyczółkowskiego na Wyczółkowo oraz w uzasadnieniu. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

 

Inspektor Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Marta Maćkowska 

przedstawiła wniosek w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu. 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 

Opinia Komisji: Negatywna, jednogłośnie 7 głosów za opinią negatywną w sprawie 

wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu. 

Członkowie komisji uznali, że Gmina Koronowo sama prowadzi akcję promocyjną. Gadżety 

promocyjne są sprzedawane w Punkcie Informacji Turystycznej lub udostępnianie 

nieodpłatnie osobom, które zwrócą się z prośbą o przekazanie materiałów promocyjnych.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 13.00 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                           /-/ Tomasz Skotnicki 


